

## MOTIONS

57. *Guay*.—Pour enjoindre à la Cie. du chemin de fer du Grand Tronc de placer des barrières à certains passages à niveau. (8 février.)
58. *Guay*.—Pour amender le règlement No. 358 re édifices dans le quartier Saint-Henri. (22 février.)
59. *M. Martin*.—Concernant les dépenses des délégations. (22 février.)
60. *Proulx*.—Pour amender le règlement No. 89 re affiches. (22 février.)
61. *Proulx*.—Pour amender le règlement No. 50 re cochers. (22 février.)

## RAPPORTS

62. *Police*.—Soumettant un affidavit de Geo. Potts. (22 fév.)
63. *Hôtel de Ville*.—Demandant des instructions au sujet du cas de M. L. de Montigny. (11 jan.)

## MOTIONS

64. *Lapointe, L. A.*—Pour un règlement re certains emprunts. (1er mars.)
65. *Proulx*.—Pour la nomination d'une Commission re droits de la Cité relativement à la gare de la Place Viger. (1er mars.)
66. *Lavolette*.—Au sujet de l'augmentation de la taxe scolaire. (15 mars.)
67. *Gallery*.—Pour amender résolution re Cie Sherwin-Williams. (15 mars.)
68. *Yates*.—Pour un règlement à l'effet de permettre à certaines compagnies de se servir des conduits du système des alarmes d'incendie. (22 mars.)
69. *Giroux*.—Re compagnies d'électricité qui désirent pénétrer dans la ville. (29 mars.)
70. *Lapointe, L. A.*—Pour abroger ou amender une certaine résolution. (29 mars.)

## RAPPORTS

71. *Finances*.—Pour payer un certain compte à M. J. Z. Resther. (29 mars.)
72. *Finances et Incendies et Eclairage*.—Concernant l'achat de 200 lampes. (29 mars.)

L. O. DAVID,  
Greffier de la Cité.



## RUE EVERETTA

Etablissement de lignes homologuées, à une largeur de soixante pieds, de la rue Dorion à l'avenue DeLorimier, dans le quartier Ste-Marie de la Cité de Montréal.

## AVIS PUBLIC

Avis public est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant comme division de pratique en la chambre No 31, au Palais de Justice de cette Cité, mardi, le vingt-septième jour d'avril prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier Ste-Marie de ladite Cité soit modifié en y établissant les lignes homologuées de la rue Everetta à une largeur de soixante pieds, de la rue Dorion à l'avenue DeLorimier: le tout tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,  
DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,  
Procureurs de la Cité de Montréal.

HOTEL DE VILLE,  
Montréal, 30 mars 1909.

## MOTIONS

57. *Guay*.—To instruct the G. T. R. Co. to place gates at certain crossings. (8th February.)
58. *Guay*.—To amend by-law No. 358 re buildings in St. Henry ward. (22nd February.)
59. *M. Martin*.—Concerning expenditure of delegations. (22nd February.)
60. *Proulx*.—To amend by-law No. 89 re posters. (22nd February.)
61. *Proulx*.—To amend by-law No. 50 re cabmen. (22nd February.)

## REPORTS

62. *Police*.—Submitting an affidavit from Geo. Potts. (22nd February.)
63. *City Hall*.—For instructions anent the case of Mr. L. de Montigny. (11th January.)

## MOTIONS

64. *Lapointe L. A.*—For a by-law re certain loans. (1st March.)
65. *Proulx*.—For a committee re rights of City concerning place Viger Station. (1st March.)
66. *Lavolette*.—Re increase of school tax. (15th March.)
67. *Gallery*.—To amend resolution re Sherwin-Williams Co. (15th March.)
68. *Yates*.—For a by-law to allow certain companies to use fire alarm conduits. (22nd March.)
69. *Giroux*.—Re electric companies entering the city. (29th March.)
70. *Lapointe, L. A.*—To repeal or amend a certain resolution. (29th March.)

## REPORTS

71. *Finance*.—To pay a certain account to Mr. J. Z. Resther. (29th March.)
72. *Finance and Fire and Light*.—Anent the purchase of 200 lamps. (29th March.)

L. O. DAVID,  
City Clerk.



## EVERETTA ST.

Placing of homologated lines, at a width of sixty feet, from Dorion street to DeLorimier avenue, in St. Mary's ward of the City of Montreal.

## PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the City of Montreal will, by and through their undersigned Attorneys and Counsel present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting as practice division in room No. 31, at the Court House of this City, on Tuesday, the twenty-seventh day of April next, at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as Counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of St. Mary's ward in the said City be modified by placing thereon the homologated lines of Everetta street, at a width of sixty feet, from Dorion street to DeLorimier avenue: the whole as indicated on the plan to be filed with said petition.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,  
DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,  
Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,  
Montreal, 30th March 1909.